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Από το υπ’ αριθ. 8/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 213/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής νέας πρότασης του Δήμου για τη 
συμμετοχή του στο Μέτρο 2.4 «Περιφερειακά 
Γεωγραφικά Πληροφοριακά Συστήματα & 
Καινοτόμες Ενέργειες» του Επιχειρησιακού 
Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας». 

 
       Σήμερα 19 Μαρτίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Πρόεδροι 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Παναγιωτίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 210/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 211/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. 
Παυλίδης, Ε. Σοφιανίδης. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 212/2007 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Π. Παυλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 215/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 227/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Κοινωνία της Πληροφορίας», στην 
Πρόσκληση 148 - «Ψηφιακή Αυτοδιοίκηση» και στο Μέτρο 2.4 με τίτλο 
«Περιφερειακά Γεωγραφικά Συστήματα και Καινοτόμες Ενέργειες», με τελικούς 
δικαιούχους Οργανισμούς Τοπικής Αυτοδιοίκησης, ο Δήμος μας, ύστερα από την 
93/2006 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, είχε υποβάλει πρόταση με θέμα 
«Ανάπτυξη ολοκληρωμένου γεωγραφικού συστήματος πληροφοριών του Δήμου 
Βέροιας». 

Με βάση όμως νέα δεδομένα και νέες απαιτήσεις, δημιουργήθηκε η ανάγκη 
υποβολής νέας πρότασης από το Δήμο Βέροιας στην ίδια Πρόσκληση (Πρόσκληση 
148 - «Ψηφιακή Αυτοδιοίκηση») και στο ίδιο Μέτρο (Μέτρο 2.4 με τίτλο 
«Περιφερειακά Γεωγραφικά Συστήματα και Καινοτόμες Ενέργειες»). 

Η επεξεργασία και υποβολή των νέων προτάσεων θα γίνει από το Δήμο 
Βέροιας, και θα καλύπτει τις νέες ανάγκες του Δήμου στο θέμα που αναφέρεται το 
παραπάνω Μέτρο. 

Η ένταξη του Δήμου στην «Ψηφιακή Αυτοδιοίκηση», σε συνάρτηση με την 
υλοποίηση των συναφών προγραμμάτων «Σύζευξις» και «Μητροπολιτικό Δίκτυο 
Οπτικών Ινών», στα οποία έχει ήδη ενταχθεί ο Δήμος μας, θα δημιουργήσει 
προϋποθέσεις αναβάθμισης των παρεχομένων , στο τομέα αυτό, υπηρεσιών προς τον 
πολίτη. 

Ύστερα από τα ανωτέρω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
την υποβολή νέας πρότασης, από το Δήμο Βέροιας, στη Πρόσκληση 148 – «Ψηφιακή 
Αυτοδιοίκηση» του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας» 
και στο Μέτρο 2.4 με τίτλο «Περιφερειακά Γεωγραφικά Συστήματα και Καινοτόμες 
Ενέργειες», με νέο τίτλο «Γεωγραφικό Πληροφοριακό Σύστημα παρακολούθησης/ 
δρομολόγησης των απορριμματοφόρων και των δημοτικών οχημάτων του Δήμου 
Βέροιας». 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Με την αριθ. 93/2006 απόφαση του δημ. συμβουλίου είχε 

υποβληθεί πρόταση για την ανάπτυξη του ολοκληρωμένου γεωγραφικού συστήματος 
πληροφοριών του Δήμου Βέροιας στο πλαίσιο του προγράμματος «Κοινωνία της 
Πληροφορίας», με βάση όμως νέα δεδομένα και νέες απαιτήσεις δημιουργήθηκε η 
ανάγκη της υποβολής μιας νέας πρότασης του Δήμου μας στην ίδια πρόσκληση. Τα 
νέα στοιχεία είναι στη διάθεσή σας και ζητούμε να εγκριθεί η υποβολή της νέας 
πρότασης προκειμένου να είμαστε αποτελεσματικοί και να προχωρήσει. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σακαλής: Δεν πιστεύω πάλι να πείτε ότι εμείς δεν είχαμε τίποτα έτοιμο και το 

κάνατε εσείς, γιατί εδώ είναι από το 2006. Πάντως συμφωνούμε για την υποβολή της 
νέας πρότασης. 

Παυλίδης: Σε μία επίσκεψη που κάναμε για άλλα θέματα στην Κοινωνία της 
Πληροφορίας, μας ενημέρωσαν πως όταν άκουσαν ότι είμαστε από τη Βέροια 
κόντευαν να μας πετάξουν απ΄ έξω. Ειπώθηκε από την υπεύθυνη των προγραμμάτων 
ότι η Βέροια έχει καταθέσει ένα τεχνικό δελτίο στις 2.3.2006 κι έκτοτε, ενώ έχει 
στείλει έγγραφα στον Δήμο Βέροιας, αυτά δεν έχουν απαντηθεί. Ένα τεχνικό δελτίο 
αφορούσε 266.000,00 ευρώ και η πρόταση ήταν έτοιμη ν΄ απορριφθεί. Η υπεύθυνη 
ζητούσε να σταλεί το έντυπο ανάλυσης κόστους, υπογεγραμμένο και σφραγισμένο 
από τον Δήμαρχο, να σταλεί εκ νέου το τεχνικό δελτίο, υπογεγραμμένο και 
σφραγισμένο από τον Δήμαρχο, γιατί έλειπαν οι σφραγίδες, να συμπληρωθεί σωστά 
στο κατάλληλο πεδίο του τεχνικού δελτίου ο φορέας χρηματοδότησης, δηλ. το 
ΥΠΕΣΔΔΑ, να υπάρχει σφραγίδα και υπογραφή του κ. Ανδρονόπουλου του 
ΥΠΕΣΔΔΑ, και να σταλεί βεβαίωση μη χρηματοδότησης του έργου από την 



περιφέρεια, υπογεγραμμένο δηλ. ένα έγγραφο από την προϊσταμένη κ. Ωραιοπούλου. 
Όπως καταλαβαίνετε, ήταν έτοιμο να απορριφθεί και μ΄ αυτή την πρότασή μας το 
παίρνουμε πίσω και αντί για 266.000,00 ευρώ, το εμπλουτίζουμε με πράγματα που 
μπορούσαμε να διεκδικήσουμε γιατί είναι ένα πλαφόν 500.000,00 ευρώ που 
δικαιούταν κάθε Δήμος. Είμαστε τυχεροί γιατί υπάρχουν υπόλοιπα και είμαστε 
τυχεροί γιατί θα προσκομίσουμε όλα αυτά τα έγγραφα που η υπεύθυνη του 
προγράμματος δεν είχε πάρει. Να μην πούμε λοιπόν ότι αυτό θα το κάνουμε εμείς; 
Να σας πω όμως τι κάνουμε επί της ουσίας παραπάνω εμείς πάνω σ΄ αυτό. Δεν είναι 
ένα απλό γεωγραφικό ψηφιακό σύστημα αλλά η παρακολούθηση των 
απορριμματοφόρων, των οχημάτων του Δήμου, υπάρχει η τηλεματική αυτών των 
οχημάτων για καλύτερη αξιοποίηση του ανθρώπινου δυναμικού, της αλλαγής των 
κάδων, των στατιστικών, των φορτίων, αν θέλετε υπάρχει και το τουριστικό 
ενδιαφέρον με τους οδηγούς της πόλης που θα υπάρξουν, υπάρχει καλύτερη 
καταγραφή όλων των εξόδων που κάνουν αυτά τα οχήματα, μπορεί να υπάρξει 
καλύτερος σχεδιασμός. Αφού υπήρχε αυτό το πρόγραμμα γιατί δεν το είχε 
εκμεταλλευτεί ο Δήμος; Δεν θα ισχυριστούμε ότι το κάνουμε εμείς αλλά βλέπετε τις 
διαφορές. Κοιτάξτε το τεχνικό δελτίο του τότε και του τώρα. Αν θέλετε θα σας δώσω 
και το τηλέφωνο της υπεύθυνης για να σας βεβαιώσει πως όλα αυτά τα ζητούσε 
πέρυσι από τον Δήμο και ήταν έτοιμη να μας απεντάξει απ΄ το πρόγραμμα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σακαλής: Αυτά κε Παυλίδη που μας λέτε τώρα γιατί δεν τα γράφετε στο 

εισηγητικό σας; Αρα αυτό δεν είναι πλήρες. Μας λέτε ότι «με βάση όμως νέα 
δεδομένα και νέες απαιτήσεις, δημιουργήθηκε η ανάγκη υποβολής νέας πρότασης 
από το Δήμο Βέροιας στην ίδια Πρόσκληση. Η επεξεργασία και υποβολή των νέων 
προτάσεων θα γίνει από το Δήμο Βέροιας, και θα καλύπτει τις νέες ανάγκες του 
Δήμου στο θέμα που αναφέρεται το παραπάνω Μέτρο». Μας λέτε ότι 
δημιουργήθηκαν νέα δεδομένα και νέες απαιτήσεις και όχι πως η παλιά πρόταση δεν 
ίσχυε. Αλλα μας λέτε τώρα και άλλα γράφετε στο εισηγητικό. Παρ’ όλα αυτά, σας 
είπαμε ότι είμαστε υπέρ της πρότασης και ό,τι θετικό γίνεται θα είμαστε υπέρ. 

Παυλίδης: Τοποθετήθηκα μόνο και μόνο γιατί είπατε πως στο τέλος θα πούμε 
πως το φέραμε εμείς. Δηλαδή η πόλη πρόκειται να χάσει 266.000 ευρώ αλλά αντίθετα 
η νέα δημοτική αρχή ενδιαφέρεται, στους 3 μήνες βλέπει που υστερούσαν η 
διαδικασία και η πρόταση και κάνει νέο πρόγραμμα. Οσο γι’ αυτό που είπατε για το 
εισηγητικό, μαζί με αυτό ήταν στον φάκελο και το τεχνικό δελτίο. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την  Πρόσκληση 148 «Ψηφιακή Αυτοδιοίκηση» για την υποβολή προτάσεων των Ο.Τ.Α. 
στο Μέτρο 2.4 του Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας». 
3.- Την αριθ. 93/2006 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η υποβολή 
προτάσεων για τη συμμετοχή του Δήμου στα Μέτρα 2.2. & 2.4 του Επιχειρησιακού 
Προγράμματος «Κοινωνία της Πληροφορίας». 
4.- Ότι η δημιουργία νέων δεδομένων και νέων απαιτήσεων  επιβάλει την υποβολή 
νέας πρότασης στο Μέτρο 2.4 του παραπάνω επιχειρησιακού προγράμματος. 
5.-  Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει την υποβολή νέας πρότασης του Δήμου Βέροιας, με τίτλο 
«Γεωγραφικό Πληροφοριακό Σύστημα παρακολούθησης/δρομολόγησης των 
απορριμματοφόρων και των δημοτικών οχημάτων του Δήμου Βέροιας», στο Μέτρο 2.4 
«Περιφερειακά Γεωγραφικά Συστήματα και Καινοτόμες Ενέργειες», της Πρόσκλησης 
148 «Ψηφιακή Αυτοδιοίκηση» στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού Προγράμματος 



«Κοινωνία της Πληροφορίας» και εξουσιοδοτεί την Δήμαρχο Βέροιας για την 
εκπροσώπηση του Δήμου σε κάθε σχετική ενέργεια και διαδικασία, καθώς και για 
την υπογραφή κάθε σχετικού εγγράφου. 

Από τις διατάξεις της παρούσας απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 
προϋπολογισμού του Δήμου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  213 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Β. Γιαννουλάκης 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ε. Σοφιανίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-3-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  


